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Kierowcy z czasem się przyzwyczają i zaczną po prostu jeździć wolniej – a przecież o to
właśnie chodzi w tej zmianie, to nieoficjalny komentarz, jaki słyszymy w ratuszu w Iławie
odnośnie zmian w organizacji ruchu wprowadzonych na ulicy Mickiewicza.

Z drugiej strony, tj. ze strony części kierowców, docierają do nas skargi.

Niektórym lokalnym uczestnikom ruchu nie podoba się, że trzy wyniesione przejścia dla pieszych,
wybudowane niedawno w miejscu istniejących "zebr", są tak wysokie, że może dochodzić do
uszkodzeń zbyt szybko jadących pojazdów. Narażone na kosztowne skutki zderzenia z betonem są
zwłaszcza miski olejowe – a przy większych prędkościach być może także inne części samochodów.

O garbach ostrzegają kierowców stosowne znaki drogowe – ale część naszych rozmówców przyznaje,
że zdarzyło się im zwyczajnie ich nie zauważyć.

- Kierowcy jeżdżą na pamięć, a przecież należy patrzeć na znaki - słyszymy w ratuszu. - Do



zmian trzeba się po prostu przyzwyczaić. Ich celem jest uspokojenie ruchu na ulicy
Mickiewicza i powinno to być skuteczne.

Inna przekazana nam uwaga dotyczy braku oznakowania poziomego – tj. wymalowanych białych
pasów.

- Przez to właśnie trudniej zauważyć, że tam znajdują się przejścia, do tego wyniesione i
wysokie i w efekcie kierowcy nie redukują prędkości – mówi jeden z Czytelników, który
skontaktował się z nami w tej sprawie.

Trudno odmówić racji. W urzędzie miasta dowiedzieliśmy się, że prace polegające na wymalowaniu
pasów, tj. naniesienia oznakowania poziomego, są zaplanowane i mają zostać przeprowadzone
wkrótce.
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